

SENARAI SEMAK DOKUMEN

BAGI PERMOHONAN DANA PROGRAM PEMBIAYAAN AGROTEKNOLOGI MADANI

Bilangan	Perkara / Dokumen	Individu (seperti <i>sole proprietorship</i> atau usahawan di bawah syarikat peneraju)	Bukan individu
1	Salinan kad pengenalan pemohon dan pemohon bersama (bagi permohonan bersama)	/	
2	Borang 24, 44, 49 yang telah disahkan (<i>certified true copy</i> – CTC) dan Memorandum / Artikel Persatuan (M&A) bagi syarikat baru/usahasama (jika berkenaan).		/
3	Perjanjian Rakaniaga Strategik - PRS (jika berkenaan bagi permohonan ladang kontrak).	/	/
4	Profil Syarikat		/
5	Carta organisasi / profil pasukan pengurusan / cadangan struktur organisasi syarikat baru / usahasama (jika berkenaan). Bersama-sama dengan CV/ <i>resume</i> pasukan pengurusan utama.		/
6	Sekiranya melibatkan pelantikan kontraktor, pembekal atau perunding untuk sesuatu projek, sertakan profil syarikat.		/
7	Perjanjian Penyewaan (jika berkenaan) – tempoh penyewaan haruslah melebihi tempoh pembiayaan yang dicadangkan.	/	/
8	Penyata akaun yang telah diaudit untuk tempoh 3 tahun terkini (tertakluk kepada tempoh operasi syarikat).		/
9	Penyata akaun pengurusan yang terkini (bagi syarikat yang beroperasi kurang daripada setahun).		/
10	Penyata akaun simpanan bank atau rekod jualan perniagaan bagi tempoh enam (6) bulan terkini.	/	/
11	Perincian butiran projek atau kertas cadangan projek termasuk gambar, ilustrasi, teknologi digunakan dan sebut harga.	/	/
12	Unjuran aliran tunai bagi projek / perincian kos projek	/	/
13	Laporan Pengusuaan (<i>Ageing Report</i>) penghutang dan pemiutang (sesuai dengan Akaun Beraudit / Akaun Pengurusan).		/
14	Sebut harga daripada kontraktor/pembekal teknologi - perincian kos atau maklumat tambahan dari aspek <i>Engineering, Procurement, Construction And Commissioning</i> (EPCC).	/	/

15	Borang EA / Slip gaji pengarah (jika berkaitan dengan jaminan peribadi).		/
16	Senarai pelanggan (Perjanjian <i>Offtaker</i>) dan pembekal (sebarang perjanjian lain yang relevan).		/
17	Lain-lain dokumen sokongan yang diperlukan di bawah program ini.	/	/